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ČESKO: Reforma důchodového systému, změna valorizace důchodů, navýšení majetkových
daní, a to jak z nemovitostí, tak i z věcí movitých, mohutná pomoc Ukrajině včetně lidských
zdrojů… Generál Pavel se rozjel a bude zajímavé sledovat, jak bude mnohým voličům
Pětikoalice i Pavla tuhnout úsměv. Třeba při x násobku současné výše úhrad daně za vaše
domy.

   Přesto zatím nejkatastrofálnějším počinem s výjimkou kandidatury na post hlavy státu bylo
kontaktování vedení Taiwanu hned po zvolení. Pavel ještě nedosednul ani na pomyslný stolec a už
stihnul jít ve šlépějích dalšího všeobecného škůdce Vystrčila. Reakce Číny na sebe nenechala dlouho
čekat a jen se potvrdilo, že vítězem voleb je pouze ideologií postižený diplomatický analfabet. Možná
to zní tvrdě a mnoho lidí nás bude kritizovat, nicméně Čína je ve světě velmi uctívaným obchodním
partnerem, jehož si váží i většina velmocí bez ohledu na poměřování svalů mezi Pekingem a
Washingtonem. Číňané expandují nejen po Asii a Evropě, ale jejich usilovná činnost je vnímatelná už
i v Africe. Nikdo nenabádá k podlézání nejlidnatějšímu státu, a ani tamnímu systému, nicméně
zbytečná provokace schovávaná za nesmyslné řeči o svobodě Taiwanců už jednou stála naši zemi a
některé podnikatelské subjekty dost peněz a přivodila ztrátu obchodních kontaktů. Hlupáci ve
vrcholných politických funkcích ani netuší, jak složité je vytvořit fungující partnerství a jak snadno se
o něj přijde. Ostatně Škoda Auto o tom už něco ví.

Je s podivem, jak falešně hovoří o realitě na Ukrajině bývalý vrcholný voják z povolání. Neustálým
doplňováním techniky se pouze prodlužuje ukrajinská agónie. Zbytečně umírají lidé, do armády už
jsou naháněni i 16letí mladíci. To se dělo v Německu v průběhu 2.světové války. Pavel by měl mít
mnohem větší schopnost seriózně analyzovat skutečný stav. Jako bývalý vysoce postavený činovník
NATO by měl mít navíc daleko lepší znalosti techniky potencionálního soupeře a vědět, že výzbroj
Ruska a její progres jsou ve zbytku světa jen těžko srovnatelné. Místo toho se Pavel přidal
k agresivně laděné části naší politické scény a burcuje protiruské nálady často postavené na
naprosto šílených konstrukcích. Ne, Rusko si neidealizujeme. Je to světová velmoc, největší a na
nerostné i přírodní bohatství nejbohatší, také bezkonkurenčně světová extratřída mající své
geopolitické zájmy. Ukrajina a její vývoj, cesta do područí anglosaských zemí a přibližování se
prodloužené ruky Spojených států, tedy NATO, už bylo na současné vedení Ruské federace moc.
Především v zájmu vlastní ochrany a z obavy o hrdý národ obývající Velkou Rus prostě musela
Moskva zasáhnout. Důvodů měla ještě více, na vojenskou operaci se připravovala a její vojenský
průmysl jel jistě na plné obrátky dlouho před tím, než vstoupily ruské jednotky na území sousedního
státu. Také vývoj nového druhu zbraní nebyl zanedbán a Rusové se pyšní takovou technikou, že i
Američané mají vcelku zásadní respekt.

Ten ztratili čeští politici. Dráždění Ruska přesahuje naše možnosti a připomíná idiocii nikoliv už jen v
ranném stádiu. Jít bosou nohou na naštvanou kobru není dobrý nápad a důsledky mohou být
nedozírné. Naopak šířit strach se daří vládě mezi vlastními občany. Svůj lví podíl na tom má ministr
vnitra Rakušan. Možná už brzy vám zmizí z očí většina blogerů vystupujících kriticky proti vládě
Pětikoalice. Někteří z nich se stáhnou z obavy o svou budoucnost, jiní budou volit velmi opatrná
slova, největší rebelové uváznou dost možná v nitkách justice. Speciální Rakušanem postavený tým
nevznikl kvůli kybernetickým hrozbám, ale bude lovit ty, kteří naivně doufali v Ústavou ČR dosud
zaručovanou svobodu slova. Jenže doba se mění a de facto se v mnohém vrací do doby před rokem
1989. Naše orientace se sice změnila o 180°, ale jinak můžete za názor opět trpět. Tehdy za projevy
náklonnosti k USA či Západu, dnes za to samé k Rusku, Číně či Východu.
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Nakonec ještě k daním a důchodové reformě. Platit daně z vlastního majetku je další obrovská
krádež a jejich navyšování v této době patří k dalšímu směřování k likvidaci národa. Je třeba si
uvědomit, že pořízení si jakéhokoliv majetku předchází roky píle, dřiny a odříkání si. Platy v České
republice jsou nesrovnatelné s těmi na Západu, přesto naši lidé dokázali ušetřit na domy, auta a další
věci, jejichž vlastnictví je elitám trnem v oku. Mnohokrát zdaněné příjmy tak mají dostat další přítěž.
Ani důchodová reforma není ničím, co by mělo zlepšit život ve stáří. Občané si prý mají na něj šetřit.
Ovšem z čeho, to už nikdo neřekl. Vše výše uvedené vyšlo i z úst Petra Pavla. Je na vás, nakolik tomu
věříte a jste ochotni v klidu přijímat další útisk. Můžete pochybovat, nedůvěřovat, myslet si, že jde o
dezinformace. Ale jedno je jisté. Budoucnost ukáže, kde se nachází realita.
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